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Styrelsemöte 
den 26 augusti 2022 
 

Plats: Tiraholms hotell 
 

Deltagare: 
Roland Gottfridsson 
Christer Gustavsson 
Juha Rankinen 
Christian Alsterberg 
Lisa Weimann 
Helén Johansson 
Kent Danielsson 
Lars-Ove Johansson 
Hanna Palm-Johansson 
Ulrika Algothsson 
Thomas Axelsson 
 
Mötesagenda 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet för Lagans vattenråd. 
Presentationsrunda. 
 

2. Justerare 
Christian Alsterberg valdes till att justera protokollet. 
 
Info 

3. Invasiva växter vid vatten – digitalt informationsmöte 24 maj. 
Information om mötet och hur man ska rapportera fynd till Länsstyrelsen och hemsida. 
information om ett pågående LONA projekt i Ljungby för att bekämpa invasiva växter som 
löper över 3 år. 
 

4. Workshop brunifiering 14 juni – Blå Innovation Formas/Lunds universitet - på Tiraholm. 
Information om workshopen och att en ny ansökningsperiod kommer att starta 2023, där 
fokus ligger på genomförande av projektet. Ansökan kommer att skrivas och skickas in av 
Lunds universitet som också kommer agera projektledare.  
 

5. Bolmendagen 30 juli. 
En välbesökt Bolmendag vid Tiraholm. 
 

6. Hemsidan. 
Miljöbarometern har lagt upp miljötillståndet i grafer, som man gärna får titta närmare på 
och återkoppla. 
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7. Nyhetsbrev. 
Uppmaning – ett nytt nyhetsbrev kommer att påbörjas i november för publicering i 
december. Idéer skickas till sekreteraren. Idéer som nämndes var: Statkraft, Sjögull, 
Invasiva växter. Mattias Lerijon – kring vatten från Bolmen. 
 
Idé att skicka nyhetsblad i samband med fakturering? Undersöks vidare då fakturering 
sker via e-system. 
 

8. Christian Alsterberg informerade om forskningsansökan ”Från vattenförvaltning till 
hållbar vattenresursförvaltning i ett avrinningsområdesperspektiv” där Lagns vattenråd 
tillsammans med Kävlingeåns vattenråd, Vattenmyndigheter,och länsstyrelsen Skåne 
gemensamt sökt pengar från Formas utlysning ”sustainable water mangagement”. . 
Ansökan handlar om att vattenet ska räcka till alla verksamheter, konsumenter och 
ekosystemtjänster. 
4 års projekt, budget 20 miljoner. Formas lämnar besked i november. Planerat uppstarts 
möte efter positivt besked. Lth vattenresurslära projektledare, Kenneth M Persson. 
 
Ansökan bifogas med protokoll. 
 

9. Vattenrådens dag 27 - 28 sep i Göteborg och Säveån. 
Vattenråd gör skrivelser inför dagen. 
HAVs budget är brännmärkta för andra projekt men inte bidrag till vattenråd. 
 
Roland ska försöka åka. Uppmaning att anmäla sig och åka. 
 
Diskussion & beslut 

10. Samverkansbidrag från HAV 
Bidrag har godkänts med 80 000 kr för 2022. Samverkansbidraget kommer med all 
sannolikhet att upphöra från och med 2023. 
Medlemsavgifter ca 150 000kr, Samverkansbidrag 80 000kr. 
SRK står för sig själv budgetmässigt med admin avg. 
Roland gör en skrivelse kring samverkansbidraget och vikten av att det måste finnas kvar. 
 
Diskussion om möjliga framtida finansieringsmodeller. 
Säveå modellen – kommunerna betalar in per invånare till vattenråden. 
Kävlingeåns vattenråd har också finansiering via kommunerna. 
 
Kolla upp KPI för höjning av medlemsavgifter, beslut på nästa årsstämma. 
 

11. Medlemsförändring 
Sportfiskarna Halland inte medlem längre. 
 

12. Bokföring. 
Marianne avvecklar sig själv kring bokföring. Konceptor i Ljungby är tillfrågat om de kan ta 
över arbetet kring bokföring. Kostnad 20 000kr/år för fakturering och bokföring. 
Beslut: Ja 
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13. Lagans vänner. 
Önskar få komma till dec mötet. Önskar få 2 timmar till förfogande. 
Beslut: Välkomna 2 dec, kl 11. 1 timma till förfogande, 40 min presentation + 20 min 
dialog. 
 

14. Kvarnasjö projektet. 
Christer har pratat med Anna Langhelle; Lst Jönköping. Info om projektet. Inga större 
flöden till Storån. Halterna ökar vid tillfällen nedanför Forsheda, framför allt zink, nickel, 
krom. Värnamo kommun skulle undersöka detta, inga uppgifter kring vad och om det 
gjorts något. Juha ber Stefan undersöka om Värnamo kommun har undersökt detta. 
Höga kadmium halter vid utloppet till Bolmen. 
 
Lisa informerar att uppföljning och utredning pågår kring Kvarnasjön. 
 

15. Fördjupning andelstal 
Diskussion kring andelstal, där dagens andelstal togs fram 1994. 
 
Information kring den nya andelstals modellen som lagts fram som förslag hos Nissans 
vattenråd.  
Beslut: Vattenrådet avvaktar beslut hos Nissans vattenråd och därefter kallas Stefan 
Hedefalk in för redovisning kring den nya modellen för vidare arbete inom Lagans 
vattenråd. 
 

16. Övrigt 

Träffa kommunstyrelserna? Vem? Planera att informera om rådets arbete efter 

valet. 
 

17. Nästa möte 2 dec. Plats Ljungby ishall kl 9-12. 
 
 
Tiraholm 26 augusti 2022 
/Roland Gottfridsson 
 
 
 
Justerat 31 oktober 2022 
/Christian Alsterberg 


